
Koosoleku toimumise aeg ja koht: 

30.11.2023. a. kell 17.00 - 19.30, Avinurme Gümnaasium 

Koosoleku juhataja: 

Marge Pärn  

Koosolekul osalejad: 

Heli Habakuk, Viivika Madisson, Kaiel Altpere, Marge Pärn, Ants Rummel, Natali Strauss, 

Kristi Lõbu, Karit Tuusula Mölder (veebis) 

Külalised:  

Kristina Pikas, Aimar Arula  

Päevakord:  

1. Hoolekogu aastaplaani tutvustamine  

2. Lühikokkuvõte I trimestri tulemustest 

3. Liikuma Kutsuva Kooli põhimõtete rakendamine AG-s 

4. Ülevaade maailmakohvikute päeva koondtulemustest 

5. Ülevaade hariduskonverentsist ja valla plaanidest seoes haridusreformiga 

6. Jooksvad küsimused 

 

Punkt 1 

1. koosolek teha jaanuarikuus, 2. koosolek maikuus ja 3. koosolek juuni- või 

augustikuus. Kui on vaja, siis teha ka erakorralisi koosolekuid. 

 

Punkt 2 

Õppejuht Kristina Pikas tegi lühikokkuvõtte I trimestri tulemustest. Põhikoolis õpib 120 

õpilast, kellest suur osa õpib positiivsetele tulemustele (õppeedukus 93,3%). 70% õpilastel on 

tulemusteks hinne 5 või 4 ja 5. Kaheksal õpilasel esinevad õpiraskused. Uuest trimestrist 



osalevad kohustuslikus õppimise tunnis ja ainekonsultatsioonides. 13 õpilast käivad 

õpiabitundides, 19 õpilast saavad logopeedilist, sotsiaalpedagoogi või psühholoogilist abi. 

Õpilased osalevad olümpiaadidel, laulu- ja spordivõistlustel, 2.trimestril toimuvad 

ainekonkursid. Kõik 4. ja 7.kl e-tasemetööd on tehtud. Õpilased said sõnalist tagasisidet, 

õpetajad said ettekujutuse kitsaskohtadest, millega edaspidi rohkem tegeleda. 

 

Punkt 3 

Õppejuht Kristina Pikas tõi välja põhjused, miks õpilased peavad rohkem liikuma. Nii HTM-

is kui AG arengukavas on üheks eesmärgiks õpilaste liikumisaktiivsuse suurendamine. 

Tutvustati uut võimalikku päevakava, võimalusi, kuidas õpilasi liikuma ärgitada. Eeskuju on 

võetud teistelt koolidelt (nt Puhja Koolist ja Kivilinna Koolist). Minnakse üle pikkadele 

tundidele (75min) ja pikale vahetunnile (1h). Algklassides rakendadatakse üldõpetust.  

Uus kava rakendub jaanuari lõpus. 

 

Probleem: Õpilastel puudub iseseisva töö tegemiseks koht. Gümnaasiumiõpilased kasutavad 

käsitööklassi.  

Lahendus: Kool otsib koha, kus õpilased saaksid koduseid töid või rühmatööd teha. 

 

Probleem: Kuidas toitlustada terve koolipere ühe tunni jooksul? 

Lahendus: Koolidirektor tellib vajaliku köögitehnika (nt kandikud, marmiit, nõud jms) ja 

toitlustamine hakkab toimuma hajutatult (algul algklassid, seejärel põhikool, gümnaasium). 

 

 

 

 



Punkt 4 

Koolidirektor Aimar Arula tegi 7.-12kl. õpilaste ja õpetajate maailmakohvikutepäeva 

koondtulemustest ülevaate. Kõik õpilased ja õpilased said arvamust avaldada – mis on meie 

kooli puudused ja tugevused? 

 

Punkt 5 

Koolidirektor Aimar Arula andis ülevaate Jõhvis toimunud haridusvõrgu arengukonverentsist 

“HaridusLood”, mille keskmes olid arutelud, kuidas koostöös kujundada jätkusuutlik ja 

kvaliteetne haridusvõrk üle Eesti.  

Seejärel tutvustas koolidirektor ka Mustvee valla plaane. Esialgses kavas on kaotada Peipsi 

Gümnaasumi gümnaasiumiosa, viia Mustvee koolid kokku, sulgeda Lohusuu Kool. 

Puutumata jääksid Voore Kool ja Avinurme Gümnaasium. 

 

Punkt 6 

Kommipakkide ostmise jaoks tuleb kooli eelarvest leida 880 eurot. Vajadusel vald toetab. 

 

Juhataja  

Marge Pärn 

Protokollija 

Kristi Lõbu 


